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彭州概况

市情概述

彭州位于成都市西北部，距成都市区25公里，幅员面积1420平方公里，人口80万，自然格局“六山一水三分坝”；属成都19个区（市县）之一，处于四川省主要经济圈-成德绵经济圈内，是成都市规划发展的四个新型中等工业城市之一。

自然环境

彭州处于神秘的北纬30°线上，素有“天然温室”之称，属四川盆地亚热带湿润气候区，夏无酷暑，冬无严寒，回春早，降温快，无霜期长达278天，年平均气温15.7℃，年降雨量960mm左右，年日照时数约1180小时，为发展现代农业提供得天独厚的有利条件。

区位交通

彭州位于成渝经济区发展轴的西北端,是成德绵区域产业合作带上的重要节点。彭州是成都北部重要的交通枢纽，通过成彭高速、成德快速通道以及成都沙西线等可以直接融入成都中心城区。正在建设中的成德绵高速、成都第二绕城高速将彭州与成都周边12县市和绵阳、德阳等城市紧密连接。境内有年运输能力达2000万吨的宝成铁路青灌支线和即将于今年建成通车的成（都）彭（州）快速客运铁路，实现了与成都庞大的轨道交通体系的无缝对接。彭州距成都双流国际机场也仅70公里，驱车40分钟即可到达。

Pengzhou Profile
Pengzhou Overview

Located at the northwest of Chengdu, Pengzhou is 25 km to the downtown of Chengdu, with an area of 1420 km2 and population of 800,000, which forms the natural pattern of “60% is mountains, 10% is water surface and the rest 30% is plain”. It belongs to one of the 19 districts (cities and counties) in Chengdu, within Chengdu-Deyang-Mianyang economic circle, which is the major economic circle of Sichuan province, being one of the four new type medium sized industrial cities in the planning development projects of Chengdu.  

Natural Environment

Lies in the mysterious north latitude of 30°, with the name of “natural greenhouse”, Pengzhou belongs to humid subtropical climate zone of Sichuan Basin, without severe heat in summer nor bitter cold in winter. It rejuvenates early and drops temperature quickly, and the frost-free peripd is as long as 278 days, together with annual average temperature of 15.7℃，annual rainfall of about 960 mm, and annual sunshine duration of about 1180 hours, all of which posing unique advantages for modern agriculture.   

Location and Traffic
Lies in the northwest of Chengdu-Chongqing economic development zone, Pengzhou is an important joint of Chengdu-Deyang-Miangyang Industiral Cooperation Belt. It is the key transportation junction in north Chengdu, which can directly link with the downtown area of Chengdu through Chengdu-Pengzhou high way, Chengdu-Deyang fast track and Chengdu Chassi Line. The constructing Chengdu-Deyang-Mianyang high way and the second high-speed beltway of Chengdu are closely connected with the surrounding 12 counties and other cities like Mianyang and Deyang. In this city, there are QingBaijiang-DuJiangyan Extension of Baoji-Chengdu railway with 20 million tons of transport capacity and Chengdu-Pengzhou rapid transit, which is open to traffic this year, thus realizing seamless joint with the big rail transit system of Chengdu.It’s only about 70 km to Chengdu Shuangliu International Airport, with only 40 minumtes driving.         
彭州市农业招商引资项目

	项目名称
	FD冻干蔬菜生产项目

	项目选址
	濛阳镇

	项目背景
	由于各地气候条件的影响，给蔬菜运输造成一定的限制，真空冷冻干燥脱水加工后的蔬菜便于运输，方便食用，而又不改变蔬菜原有鲜度、营养及风味，市场前景十分广阔。

	建设条件
	彭州市蔬菜常年种植面积在80万亩以上，年产量约200万吨以上，是全国五大商品蔬菜生产基地之一、全国蔬菜十强县、全国无公害蔬菜生产示范基地，是中国西部最大的无公害蔬菜和绿色食品蔬菜生产销售基地，享有“中国西部蔬菜之乡”美誉，产地资源丰富。

	项目内容
	建设年生产能力3000吨的FD冻干蔬菜生产线1条及生产配套设施。

	总投资
	约15000万元

	市场分析
	全球冻干蔬菜需求日趋增加，冻干食品国际市场发展潜力极大。

	经济效益
	项目年生产冻干蔬菜3000吨，年平均销售价格13万元/吨，预计年销售收入40000万元，年利润可达6000万元。

	合作方式
	独资或合资

	联系方式
	彭州市投资促进局   唐瑶13880053118、83872353


Agricultural Investment Attracting Projects in Pengzhou
	Name of the Project
	FD frozen-dried Vegetables Production Project

	Project Site
	Mengyang town.

	Project Background
	The climate conditions have laid certain restrictions on vegetable transportation, which can be easily transported after frozen and dried treatment. Meanwhile, it’s convenient to eat, without changing the freshness, nutrition and flavor of it, thus embracing vast prospects.

	Construction conditions
	With over 800,000 Mu planted area of vegetables and about 2 million tons annual output, Pengzhou is one of the five commodities vegetable production bases in China, one of top ten vegetable counties in China, the demonstrative basis of green vegetable production in China, as well as the biggest green vegetable production and marketing basis in western China, enjoying the name of “the Town of Vegetable in Western China”, which boasts abundant resources.   

	Project Content 
	Establishing one FD frozen-dried vegetable production line with annual output of 30 million tons and its supportive facilities.

	Total Investment
	About 150 RMB million.

	Market Analysis
	With the ever increasing demand of frozen-dried vegetables, there is great potential of frozen-dried food in the international market.

	Economic Benefit
	With annual frozen -dried vegetable production of 3000tons, and annual average sales price of RMB 130,000/ton, it is projected that the annual sales income would be RMB 400 million, with annual interest of RMB 60 million.   

	Cooperation Mode
	Sole proprietorship or joint venture.

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou.

Tang Yao:13880053118, 83872353


彭州市农业招商引资项目

	项目名称
	元义水乡项目

	项目选址
	丽春镇元义村

	项目背景
	项目符合彭州市和丽春镇元义村总体规划和成都市建设发展的要求，产业基础好，具有较好的经济效益和社会效益。项目独具特色、品牌价值高、文化内涵丰富，将成为田园城市建设的一张新名片。

	项目内容
	以元义组团为镇域休闲观光旅游中心，发展蔬菜、果业、花卉种植基地及示范基地，通过土地整理和流转方式，节约集体建设用地用于建设农产品加工物流区、文化旅游观光体验区及商业集中发展区和居民集中居住区等。规划总面积2570亩。

	建设条件
	丽春镇位于沙西线终端，距彭州市区5.5公里，毗邻郫县与都江堰市，是成都市重点镇之一。元义村隔柏条河与郫县唐昌古镇相望，区域土壤肥沃、灌溉便利，农民以蔬菜、花卉、果业种植为主。

	总投资
	约50000万元

	市场分析
	预计文旅体验观光是巨大的潜在新兴市场，旧场镇改造开发效益明显，农业种植及加工物流是现代农业发展的趋势。

	经济效益
	预计商业集中发展区和居民集中居住区收益2亿元，农产品加工园年利润约1000万元，观光体验区年利润约1600万元。

	合作方式
	合资、合作

	联系方式
	彭州市投资促进局   唐瑶13880053118、83872353


Agricultural Investment Attracting Projects in Pengzhou

	Name of the Project 
	Water project in Yuanyi Village

	Project Site
	Yuanyi village, Lichun Town.

	Project Background
	It is accords with the whole planning of Yuanyi village, Lichun Town, and the development demands of Chengdu. With good industry foundation, it can achieve good economic and social interests. Also with distinctiveness, high brand value and cultural content, it will become a new name card for the constructing of countryside city. 

	Project Content
	Centering on Yuanyi village, the whole town will be the sightseeing and tourism center, to develop vegetables, fruits and flowers and plants, as well as the demonstrative basis. Through land settlement and land tranfer ways, collective construction land can be saved to build agricultural products processing logistics area, cultural tourism experience center, commertial concentrated development place and concentrated resident area. The total planning area is 2570Mu.    

	Construction conditions
	Located in the end of Chassi Line, Lichun town is about 5.5km to downtown Peng zhou, next to Pixian County and Dujiangyan City, being one of the important towns in Chengdu.Across Botiao River, Yuanyi village is opposite to the acient town of Tangchang, Pixian County, with fertile soil, convenient irrigation. Famers give priority to vegetables, flowers and plants, as well as fuits.       

	Total Investment
	About RMB 500 million.

	Market Analysis
	It is projected that cultural tourism and sightseeing experience are a great potential emerging market. With obvious development effects of reforming old towns, agricultural planting and processing logistics are the development trend of modern agruiculture.

	Economic Benefit
	It is projected the income of concentrated commertial development area and concentrated resident area would be RMB 200 milllion, with annual interest about RMB 10 million of agricultural products processing Park, as well as annual profit of RMB 16 million of tourism and sightseeing experience area.

	Cooperation Mode
	Joint venture or cooperation.

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou. 

Tang Yao:13880053118, 83872353


彭州市农业招商引资项目

	项目名称
	濛阳镇生态农业观光园项目

	项目选址
	彭州濛阳镇

	项目背景
	濛阳镇是成德大道重要的旅游通道节点。成德大道彭州段的建成，为沿线发展生态观光、休闲旅游创造有利条件。

	建设条件
	濛阳镇有着独特的区位优势，农业基础良好，适宜发展现代观光农业。濛阳镇是成都市优先发展重点镇之一，同时是国家级蔬菜产业示范区所在地，在项目规划、用地、建设等方面政策优势明显。

	项目内容
	通过土地流转方式建设现代农业示范区，花卉苗木带等观光互动区域，通过土地整理节约集体建设用地用于修建休闲娱乐、商务度假、体验餐饮等配套旅游设施，规划面积约3000亩。

	总投资
	约11500万元

	市场分析
	随着城市化进程的不断推进，人们的生活压力的逐渐加大，对拥有良好自然环境的乡村旅游需求正逐年增大，休闲观光项目市场前景良好。

	经济效益
	项目建成后，相关农产品收入可达约4690万元/年，餐饮等旅游收入约1600万元/年。

	合作方式
	独资

	联系方式
	彭州市投资促进局   唐瑶13880053118、83872353


Agricultural Investment Atrracting Projects in Pengzhou

	Name of the Project 
	Eco-agricultural sightseeing park project in Mengyang town

	Project Site
	Mengyang Town of Pengzhou.

	Project Background
	Mengyang Town is an important part of tourism channel in Chengdu-Deyang Avenue. The establishment of this section has created good conditions for eco-sightseeing and leisure tourism along this road.  

	Construction Conditions 
	With unique location advantages and good agricultural foundation, Mengyang town is suitable for developing modern sightseeing agriculture. Being one of the key towns that given priority to develope by Chengdu, Mengyang town is also the national demonstration of vegetable production, thus obtaining obvious policy advantages in project planning, utilization and construction.    

	Project Content
	Through land transfer, modern agricultural demonstrated area and sightseeing interative area such as flowers, plants and nursery stocks would be built. Through land consolidation, collective utilization land would be saved for entertainment, business vacation, experiencing catering and related tourism facilities may be established, with the planning area of about 3000Mu.         

	Total Investment
	About RMB 115 million.

	Market Analysis
	With the boosting of urbanization process, people’s life pressure is increasing. So the damand of village tourism with good natural environment is growing year by year, which provides a market prospect for leisure sightseeing project. 

	Economic Benefit
	After the establishment, related income of agricultural products would reach to about RMB 46.9 million /year, and tourism income such as catering about RMB 16 million/year.

	Cooperation Mode
	Sole proprietorship

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou.

Tang Yao:13880053118, 83872353


 

彭州市工业招商引资项目

	项目名称
	工程塑料及新型塑料合金生产项目

	项目选址
	彭州市塑胶科技产业园

	项目背景
	根据成都市“一区一主业”产业和空间布局规划，彭州市工业发展塑胶制造和家纺服装产业。为此，彭州市规划了占地面积2.83平方公里（4250亩，不含道路及绿化）的塑胶制造及配套产业园。

	建设条件
	1、政策规划优势。依托西部最大的四川石化基地，在成都市“一区一主业”产业发展定位中，彭州被列为塑胶产业集中发展地；

2、原料供应优势。以四川石化基地为龙头的十分钟产业圈，为园区项目的引进提供充足的原辅料支持；

3、科技创造新优势。四川有全国著名的成都高分子科学与材料研究发展中心，多项专利技术为新产品的研发提供技术支撑；

4、市场优势。以成都为代表的中西部产品市场战略，为项目提供广阔的市场空间；

5、成本优势。成都拥有33余所高等院校以及丰富的中、低级产业工人以及园区工业用地、用电、用水价格都较沿海地区节省20%-30%。

	项目内容
	建设高标准厂房、购置设备、筹建科研中心等。建设生产线两套，用于生产聚碳酸脂PC系列工程塑料、ABS系列工程塑料、PBT系列工程塑料、PBT系列新型塑料合金。

	总投资
	总投资30000万元人民币，不低于150万元/亩

	市场分析
	工程塑料及新型塑料合金的生产可以满足消费者对中高端塑料制品需求；工程塑料和新型塑料合金材料目前已广泛应用于公路、铁路、水利工程、建筑、汽车配件等领域，能够有效地延长工程寿命，市场前景良好。

	经济效益
	预计年实现投资利润率20%

	合作方式
	独资或合资

	联系方式
	彭州市投资促进局   刘星13518198232、83871509


Industiral Investment Attracting Projects in Pengzhou

	Name of the Project 
	Engineering plastics and new type plastics alloy production project

	Project Site
	Plastics science and technology industrial park in Pengzhou

	Project Background
	According to the policy of “one major industry in one district” and spatial distribution planning of Chengdu, Pengzhou develops plastics manufacturing and textile and garment industry. Therefore, Pengzhou has planned a floor space of 2.83 square kilometers (4250Mu, excluding roads and greening) for plastics manufacturing and support industry Park.   

	Construction Conditions 
	1. Policy planning advantages. Relying on the biggest Sichuan petro chemical base in the west, and also in the industry development location of “one major industry in one district”, Pengzhou is listed as the concentrated development area of plastics industry. 
2. Raw material supply advantages. The ten-minute industry circle that led by Sichuan petro chemical base has offered suffient raw material support for the introduction of Park projects. 
3. Scientific and technologicalcreation advantages. Sichuan has the noted Chengdu polymer science and materials research and development center, several patent technology of which has provided technological support for the R&D of new products. 
4. Market advantage. China’s west product markeing strategy that represented by Chengdu has provided vast market area for the project.

 5. Cost advantage. There are over 33 institutions for higher learning and abundant workers for medium and low level industries. Its park industry utilization, power and water utilization are 20%-30% lower than that of coastal areas.  

	Project Content
	Establishing high standard plants, purchasing facilities and preparing the establishment of scientific and research center.Establishing two production lines, which are used for polycarbonate PC series engineering plastics, ABS series engineering plastics, PBT series engineering plastics and PBT series new type plastics alloy.         

	Total Investment
	Total investment about RMB 300 million, not less than RMB 1.5 million /Mu.

	Market Analysis
	Engineering plastics and new type plastics alloy can meet the needs of high-end plastics manufacturing consumers. At present, these materials are widely used for highways, railways, water conservancy projects, construction, auto parts and other areas, which can efficiently extend the life of project, thus winning good prospects. 

	Economic Benefit
	It is projected that annual return on investment would be 20%.

	Cooperation Mode
	Sole proprietorship or joint venture.

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou.

Liu Xing: 13518198232, 83871509


彭州市工业招商引资项目

	项目名称
	中空容器生产项目

	项目选址
	彭州市塑胶科技产业园

	项目背景
	根据成都市“一区一主业”产业和空间布局规划，彭州市工业发展塑胶制造和家纺服装产业。为此，彭州市规划了占地面积2.83平方公里（4250亩，不含道路及绿化）的塑胶制造及配套产业园。

	建设条件
	1、政策规划优势。依托西部最大的四川石化基地，在成都市“一区一主业”产业发展定位中，彭州被列为塑胶产业集中发展地；

2、原料供应优势。以四川石化基地为龙头的十分钟产业圈，为园区项目的引进提供充足的原辅料支持；

3、科技创造新优势。四川有全国著名的成都高分子科学与材料研究发展中心，多项专利技术为新产品的研发提供技术支撑；

4、市场优势。以成都为代表的中西部产品市场战略，为项目提供广阔的市场空间；

5、成本优势。成都拥有33余所高等院校以及丰富的中、低级产业工人以及园区工业用地、用电、用水价格都较沿海地区节省20%-30%。

	项目内容
	建设高标准厂房、购置设备、筹建科研中心等。建设塑料桶、塑料盖生产线一套。

	总投资
	总投资21000万元人民币，投资强度不低于150万元/亩

	市场分析
	仅乙烯项目每年对中空容器的需求为50升塑料桶230万个，100升塑料能230万个，200升塑料桶89万个，塑料盖549万个；极大的保障了企业销售，以及我国对塑料制品的需求不断增大，发展空巨大。

	经济效益
	预计年实现投资利润率25%

	合作方式
	独资或合资

	联系方式
	彭州市投资促进局   刘星13518198232、83871509


Industiral Investment Attracting Projects in Pengzhou
	Name of the Project 
	Hollow container production project

	Project Site
	Plastics science and technology industrial park in Pengzhou

	Project Background
	According to the policy of “one major industry in one district” and spatial distribution planning of Chengdu, Pengzhou develops plastics manufacturing and textile and garment industry. Therefore, Pengzhou has planned a floor space of 2.83 square kilometers (4250Mu, excluding roads and greening) for plastics manufacturing and support industry Park.   

	Construction Conditions 
	1. Policy planning advantages. Relying on the biggest Sichuan petro chemical base in the west, and also in the industry development location of “one major industry in one district”, Pengzhou is listed as the concentrated development area of plastics industry. 

2. Raw material supply advantages. The ten-minute industry circle that led by Sichuan petro chemical base has offered suffient raw material support for the introduction of Park projects. 

3. Scientific and technologicalcreation advantages. Sichuan has the renowned Chengdu polymer science and materials research and development center, several patent technology of which has provided technological support for the R&D of new products. 

4. Market advantage. China’s west product markeing strategy that represented by Chengdu has provided vast market area for the project.

 5. Cost advantage. There are over 33 institutions for higher learning and abundant workers for medium and low level industries. Its park industry utilization, power and water utilization are 20%-30% lower than that of coastal areas.  

	Project Content
	Establishing high standard plants, purchasing facilities and preparing the establishment of scientific and research center.Establishing one set of production line for plastics drums and plastcis caps.         

	Total Investment
	Total investment about RMB 210 million, not less than RMB 1.5million /Mu.

	Market Analysis
	Merely for ethylene project, the annual demand for hollow container with 50L plastics drum is 2.3million, 100L 2.3million, 200L 890,000 and plastics caps 5.49million. It has greatly secured the sales and ever increasing demand for plastics products in China, which offers a great development space.   

	Economic Benefit
	It is projected that annual return on investment would be 25%.

	Cooperation Mode
	Sole proprietorship or joint venture.

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou.

Liu Xing: 13518198232, 83871509


彭州市工业招商引资项目

	项目名称
	大口径乙烯双壁波纹管生产项目

	项目选址
	彭州市塑胶科技产业园

	项目背景
	根据成都市“一区一主业”产业和空间布局规划，彭州市工业发展塑胶制造和家纺服装产业。为此，彭州市规划了占地面积2.83平方公里（4250亩，不含道路及绿化）的塑胶制造及配套产业园。

	建设条件
	1、政策规划优势。依托西部最大的四川石化基地，在成都市“一区一主业”产业发展定位中，彭州被列为塑胶产业集中发展地；

2、原料供应优势。以四川石化基地为龙头的十分钟产业圈，为园区项目的引进提供充足的原辅料支持；

3、科技创造新优势。四川有全国著名的成都高分子科学与材料研究发展中心，多项专利技术为新产品的研发提供技术支撑；

4、市场优势。以成都为代表的中西部产品市场战略，为项目提供广阔的市场空间；

5、成本优势。成都拥有33余所高等院校以及丰富的中、低级产业工人以及园区工业用地、用电、用水价格都较沿海地区节省20%-30%。

	项目内容
	建设高标准厂房、购置设备、筹建科研中心及生产配套流动资金等。

	总投资
	总投资24000万元人民币，投资强度不低于150万元/亩

	市场分析
	我国塑料双壁波纹管生产起步较晚，最近几年才开始发展PE双壁波纹管。目前，国内企业投资PE双壁波纹管的企业还较少，有实力的企业也不多，预计到2012年，该领域的PE管市场可达20万吨，若加上其他领域的推广应用，到2015国内大口径PE双壁波纹的市场容量约为120万吨。该产品的需求量不断增加，发展前景广阔。

	经济效益
	预计年实现投资利润率25%

	合作方式
	独资或合资

	联系方式
	彭州市投资促进局   刘星13518198232、83871509


Industiral Investment Attracting Projects in Pengzhou
	Name of the Project 
	Large diameter ethylene double-wall bellows

production project

	Project Site
	Plastics science and technology industrial park in Pengzhou

	Project Background
	According to the policy of “one major industry in one district” and spatial distribution planning of Chengdu, Pengzhou develops plastics manufacturing and textile and garment industry. Therefore, Pengzhou has planned a floor space of 2.83 square kilometers (4250Mu, excluding roads and greening) for plastics manufacturing and support industry Park.   

	Construction Conditions 
	1. Policy planning advantages. Relying on the biggest Sichuan petro chemical base in the west, and also in the industry development location of “one major industry in one district”, Pengzhou is listed as the concentrated development area of plastics industry. 

2. Raw material supply advantages. The ten-minute industry circle that led by Sichuan petro chemical base has offered suffient raw material support for the introduction of Park projects. 

3. Scientific and technologicalcreation advantages. Sichuan has the renowned Chengdu polymer science and materials research and development center, several patent technology of which has provided technological support for the R&D of new products. 

4. Market advantage. China’s west product markeing strategy that represented by Chengdu has provided vast market area for the project.

 5. Cost advantage. There are over 33 institutions for higher learning and abundant workers for medium and low level industries. Its park industry utilization, power and water utilization are 20%-30% lower than that of coastal areas.  

	Project Content
	Establishing high standard plants, purchasing facilities and preparing the establishment of scientific and research center, as well as supportive flow capital.         

	Total Investment
	Total investment about RMB 240 million, not less than RMB 1.5 million /Mu.

	Market Analysis
	The double-wall bellows production started late in China, and PE double-wall bellows are found only in recent years. At present, there are few PE double-wall bellows industries in China, without many powerful industries. It is projected that by 2012, PE pipe market in this area would reach to 200,000 tons, if application in other areas is plused, domestic market for Large diameter ethylene double-wall bellows would be 1.2 million tons by 2015. Therefore, with increasing demand, this product boasts god prospect.         

	Economic Benefit
	It is projected that annual return on investment would be 25%.

	Cooperation Mode
	Sole proprietorship or joint venture.

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou. 

Liu Xing: 13518198232, 83871509


彭州市工业招商引资项目

	项目名称
	PP透明片材生产项目

	项目选址
	彭州市塑胶科技产业园

	项目背景
	根据成都市“一区一主业”产业和空间布局规划，彭州市工业发展塑胶制造和家纺服装产业。为此，彭州市规划了占地面积2.83平方公里（4250亩，不含道路及绿化）的塑胶制造及配套产业园。

	建设条件
	1、政策规划优势。依托西部最大的四川石化基地，在成都市“一区一主业”产业发展定位中，彭州被列为塑胶产业集中发展地；

2、原料供应优势。以四川石化基地为龙头的十分钟产业圈，为园区项目的引进提供充足的原辅料支持；

3、科技创造新优势。四川有全国著名的成都高分子科学与材料研究发展中心，多项专利技术为新产品的研发提供技术支撑；

4、市场优势。以成都为代表的中西部产品市场战略，为项目提供广阔的市场空间；

5、成本优势。成都拥有33余所高等院校以及丰富的中、低级产业工人以及园区工业用地、用电、用水价格都较沿海地区节省20%-30%。

	项目内容
	建设高标准厂房、购置设备、筹建科研中心等。

	总投资
	总投资20000万元人民币，投资强度不低于150万元/亩

	市场分析
	目前我国采用泡罩包装的片剂、胶囊类制品、剂药品大约占总产量的50%，每年需求塑料硬片5万吨左右。在食品包装领域，PP透明片材目前应用量不大，但前景乐观。

	经济效益
	预计年实现投资利润率30%-40%

	合作方式
	独资或合资

	联系方式
	彭州市投资促进局   刘星13518198232、83871509


Industiral Investment Attracting Projects in Pengzhou
	Name of the Project 
	PP transparent sheet production project

	Project Site
	Plastics science and technology industrial park in Pengzhou

	Project Background
	According to the policy of “one major industry in one district” and spatial distribution planning of Chengdu, Pengzhou develops plastics manufacturing and textile and garment industry. Therefore, Pengzhou has planned a floor space of 2.83 square kilometers (4250Mu, excluding roads and greening) for plastics manufacturing and support industry Park.   

	Construction Conditions 
	1. Policy planning advantages. Relying on the biggest Sichuan petro chemical base in the west, and also in the industry development location of “one major industry in one district”, Pengzhou is listed as the concentrated development area of plastics industry. 

2. Raw material supply advantages. The ten-minute industry circle that led by Sichuan petro chemical base has offered suffient raw material support for the introduction of Park projects. 

3. Scientific and technologicalcreation advantages. Sichuan has the renowned Chengdu polymer science and materials research and development center, several patent technology of which has provided technological support for the R&D of new products. 

4. Market advantage. China’s west product markeing strategy that represented by Chengdu has provided vast market area for the project.

 5. Cost advantage. There are over 33 institutions for higher learning and abundant workers for medium and low level industries. Its park industry utilization, power and water utilization are 20%-30% lower than that of coastal areas.  

	Project Content
	Establishing high standard plants, purchasing facilities and preparing the establishment of scientific and research center, etc. 

	Total Investment
	Total investment about RMB 200 million, not less than RMB 1.5 million /Mu.

	Market Analysis
	At present, blister pachage is used for 50% of the total output of tablets, capsules and Pharmaceutical agents, with annual demand for plastics plate negative of about 50,000 tons. While in food package area, PP transparent sheet material is not widely used nowadays, but with great prospect.         

	Economic Benefit
	It is projected that annual return on investment would be 30%-40%.

	Cooperation Mode
	Sole proprietorship or joint venture.

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou. 

Liu Xing: 13518198232, 83871509


彭州市工业招商引资项目

	项目名称
	聚丙烯托盘生产项目

	项目选址
	彭州市塑胶科技产业园

	项目背景
	根据成都市“一区一主业”产业和空间布局规划，彭州市工业发展塑胶制造和家纺服装产业。为此，彭州市规划了占地面积2.83平方公里（4250亩，不含道路及绿化）的塑胶制造及配套产业园。

	项目背景
	1、政策规划优势。依托西部最大的四川石化基地，在成都市“一区一主业”产业发展定位中，彭州被列为塑胶产业集中发展地；

2、原料供应优势。以四川石化基地为龙头的十分钟产业圈，为园区项目的引进提供充足的原辅料支持；

3、科技创造新优势。四川有全国著名的成都高分子科学与材料研究发展中心，多项专利技术为新产品的研发提供技术支撑；

4、市场优势。以成都为代表的中西部产品市场战略，为项目提供广阔的市场空间；

5、成本优势。成都拥有33余所高等院校以及丰富的中、低级产业工人以及园区工业用地、用电、用水价格都较沿海地区节省20%-30%。

	项目内容
	建设高标准厂房、购置设备、筹建科研中心等。

	总投资
	总投资21000万元人民币，投资强度不低于150万元/亩

	市场分析
	目前，国内流通所需托盘每年约为1亿只以上，其中出口2500万只。按发达国家塑料托盘占托盘40%比例计算，国内塑料托盘需求量也将达200万只。石化基地一期项目所需托盘6万只，二期4万只，三期10万只，总计20万只，以7年寿命计，每年更新一期1万只，三期3万只。综上比较发展前景广阔。

	经济效益
	预计年实现投资利润率20%

	合作方式
	独资或合资

	联系方式
	彭州市投资促进局   刘星13518198232、83871509


Industiral Investment Attracting Projects in Pengzhou

	Name of the Project 
	Polypropylene tray production project

	Project Site
	Plastics science and technology industrial park in Pengzhou

	Project Background
	According to the policy of “one major industry in one district” and spatial distribution planning of Chengdu, Pengzhou develops plastics manufacturing and textile and garment industry. Therefore, Pengzhou has planned a floor space of 2.83 square kilometers (4250Mu, excluding roads and greening) for plastics manufacturing and support industry Park.   

	Construction Conditions 
	1. Policy planning advantages. Relying on the biggest Sichuan petro chemical base in the west, and also in the industry development location of “one major industry in one district”, Pengzhou is listed as the concentrated development area of plastics industry. 

2. Raw material supply advantages. The ten-minute industry circle that led by Sichuan petro chemical base has offered suffient raw material support for the introduction of Park projects. 

3. Scientific and technologicalcreation advantages. Sichuan has the renowned Chengdu polymer science and materials research and development center, several patent technology of which has provided technological support for the R&D of new products. 

4. Market advantage. China’s west product markeing strategy that represented by Chengdu has provided vast market area for the project.

 5. Cost advantage. There are over 33 institutions for higher learning and abundant workers for medium and low level industries. Its park industry utilization, power and water utilization are 20%-30% lower than that of coastal areas.  

	Project Content
	Establishing high standard plants, purchasing facilities and preparing the establishment of scientific and research center, etc. 

	Total Investment
	Total investment about RMB 210 million, not less than RMB 1.5 million /Mu.

	Market Analysis
	At present, the demand for polypropylene tray is over 100 million, among which 25million trays are exported. According to the proportion of 40% of plastics trays in the whole trays production, domestic plastics trays demand may arrive at 2million. It is projected that petro chemical base need 60,000 trays for the first stage project, 40,000 for the second, 100,000 for the third, totally 200,000 trays, given the life of seven years for each tray, and updating 10,000 trays for the first stage and 30,000 for the third stage. Therefore, it has a great market prospect.            

	Economic Benefit
	It is projected that annual return on investment would be 20%.

	Cooperation Mode
	Sole proprietorship or joint venture.

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou.

Liu Xing: 13518198232, 83871509


彭州市旅游业招商引资项目

	项目名称
	温泉资源及相关产业开发项目

	项目选址
	通济镇黄村、花溪村、桥楼村和小渔洞镇董坪村、龙门山镇国坪村

	项目背景
	利用温泉资源开发，可实现第一产业与第三产业相结合，实现从第一产业直接向第三产业过渡。

	建设条件
	该项目所处区域靠山、临水、背靠自然保护区、地质公园、风景名胜区、森林公园四大国家品牌。已探明的温泉位于白水河大断裂处，汇水区面积542平方公里。目前探井深2500米，涌水量每天3600立方米，水温为52度，温泉储量每天可达7000立方米以上，水质与普通温泉相比，增含氟、硒、锶。

	项目内容
	主要对温泉资源进行开发，包括温泉配套设施、温泉理疗区、中草药生产区、休闲度假娱乐区建设。

	总投资
	约90000万元

	市场分析
	预计初期年平均接待量约10-15万人次，高峰日达2000人次以上,且呈逐年上升趋势。随着旅游市场的恢复，人们的旅游需求也日益呈现，并呈上升趋势。

	经济效益
	项目建成预计15-20万人次/年，人均消费目标：800-1000元/人。

	合作方式
	独资

	联系方式
	彭州市投资促进局   唐瑶13880053118、83872353


Tourism Investment Attracting Projects in Pengzhou
	Name of the Project 
	Spring resources and relevant industry development project

	Project Site
	Huangcun village in Tongji town, Huaxi village, Qiaolou village, Dongping village in Xiaoyudong town and Guoping village in Longmenshan town. 

	Project Background
	Making use of spring resource to realize the combination of first industry and tertiary industry, as well as the direct transition from first industry to tertiary industry.

	Construction Conditions 
	The location of this project againsts mountains and national brands of nature reserve, geoparks, scenic sites and forest park, and also faces with water. The explored spring lies in the great break of Baishui River, with 542 square kilometers catchment area. At present, the well depth is 2500 meters, with daily inflow of 3600 square meters, water temperature of 52 degree. Spring storage can arrive at more than 7000 cubic meters every day, with the water quality better than that of average ones, containing Fluorine, selenium and strontium.        

	Project Content
	Mainly developing spring resources, including its supportive facilities, spa treatment area, Chinese herbal medicine production area as well as vacation and entertainment area.

	Total Investment
	About RMB 900 million.

	Market Analysis
	It is estimated that annual accommodation at the primary stage is about 100,000-150,000 persons, with the daily peak of 2000 person times , which also stands at a rising trend. With the recovery of tourism market, people’s tourism demand is also on a growing trend.          

	Economic Benefit
	The project is projected 150,000-200,000 persons /year, with consuming target per capita of RMB 800-1000/person.

	Cooperation Mode
	Sole proprietorship.

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou.

Tang Yao:13880053118, 83872353


彭州市旅游业招商引资项目

	项目名称
	阿尔萨斯城堡项目

	项目选址
	彭州市白鹿镇领报修院东北侧

	项目背景
	1860年，法国传教士洪广化来到白鹿镇选址修建修道院，后分别建有下书院、上书院（领报修院）及圣母堂。悠久的历史是白鹿法式风情文化的传承，结合上书院的保护与发展，打造白鹿阿尔萨斯城堡项目，整体体现法国阿尔萨斯的浪漫情调，形成一个别具特色的法式风情旅游基地。

	建设条件
	现已启动白鹿上书院片区旅游公共服务设施建设项目，并完成项目规划设计、立项等工作。

	项目内容
	建设城堡、度假村及文化旅游配套项目。项目总体规划面积26000平方米，阿尔萨斯城堡占地面积6600平方米，项目建筑面积8500平方米。

	总投资
	约15000万元

	市场分析
	预计年平均接待量约15-30万人次，高峰日达1－2万人次,且呈逐年上升趋势且呈逐年上升趋势。随着旅游市场的恢复，人们的旅游需求也日益呈现，并呈上升趋势。

	经济效益
	项目建成预计15-30万人次/年，人均消费目标：500-800元/人。

	合作方式
	独资或合资

	联系方式
	彭州市投资促进局   唐瑶13880053118、83872353


Tourism Investment Attracting Projects in Pengzhou
	Name of the Project 
	Alsace castle project

	Project Site
	Northeast of seminarium annuntiationis in Bailu town, Pengzhou

	Project Background
	In 1860, a French missionary Hong Guanghua came to Bailu town to build monastery, which later was divided into common academy, superior academy (seminarium annuntiationis) and St. Mary’s Church. The long history of Bailu inherits French customs and culture, which combines the protection and development of superior academy, and creats the Alsace castle project, thus presenting the romance of French Alsace in the whole, as well a distinct tourism base with French style.            

	Construction Conditions 
	At present, tourism public service infrastructure project of the superior academy in Bailu town has been launched, and also planning and design, as well as project approval.

	Project Content
	Establishing castle, vacation village and supportive projects of cultural projects. The total planning area of this project is 26,000 square meters, Alsace space of 6600 square meters and project building area of 8500 square meters. 

	Total Investment
	About RMB 150 million.

	Market Analysis
	It is projected that the annual average accommodation is about 150,000-300,000 persons, with daily peak of 10,000-20,000 person times, which also stands at a rising trend year by year. With the recovery of tourism market, people’s   tourism demand is also on a growing trend.         

	Economic Benefit
	The project is projected 150,000-300,000 person times/year, with consuming target per capita of RMB 500-800/person.

	Cooperation Mode
	Sole proprietorship or joint venture.

	Contact Information
	Investment promotion bureau of Pengzhou.

Tang Yao:13880053118, 83872353
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